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Abstract (en)
The bottle (1), made with a body (2) of glass or a ceramic material and a shoulder covering (4) with an aperture (5), has a bush (7) of a different
material set in the aperture to receive a stopper (15) or dispensing cap. The bush (7) is made from a thermoplastic material and has a shoulder or
collar (12) limiting its penetration into the bottle aperture, while its projecting outer portion has a covering (14) of metal or plastics, or a threaded
surface for a screw-on cap or dispensing head. A stopper (15) which fits into the bush has a shank (17) covered by a thermoplastic sleeve (18).

Abstract (fr)
La présente demande concerne un flacon (1) constitué d'un corps fermé (2) en matériau verre ou céramique, surmonté d'un épaulement (4)
délimitant une ouverture (5) dans un plan sensiblement au raz de l'épaulement (4), ledit flacon comprenant un élément rapporté (7) en un matériau
de nature différente du matériau formant le flacon, monté de manière étanche dans ladite ouverture, et dont une portion (13) émerge à l'extérieur
du flacon sensiblement hors du plan de l'ouverture, pour recevoir de manière étanche un élément de fermeture et/ou de distribution (15, 25) d'un
produit contenu dans le flacon, ledit élément rapporté présentant un canal (9) en communication avec le flacon, et débouchant à l'extérieur du flacon
sur un orifice de sortie (10). <IMAGE>
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